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van fractie Beter Voor Dordt
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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake het rapport van de Staatscommissie 

Demografische Ontwikkelingen 2050

Geachte heer Katif,

Bij brief van 17 januari 2024, bij ons ingekomen op 18 januari 2024, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie Beter Voor Dordt vragen gesteld inzake het rapport van de Staatscommissie 
Demografische Ontwikkelingen 2050.

Wij hebben uw vragen genummerd en beantwoorden deze als volgt.

Vraag 1. Is het college op de hoogte van het onlangs gepubliceerde rapport van 
de Staatscommissie Demografische Ontwikkelingen 2050?

Antwoord Het college heeft kennis genomen van het onlangs gepubliceerde 
rapport van de Staatscommissie Demografische Ontwikkelingen 2050.

Vraag 2. Hoe denkt het college dat de voorgestelde beperking van migratie, 
zoals aanbevolen in het rapport, de investeringsagenda Dordrecht 
2030 zal beïnvloeden?

Antwoord De investeringsagenda is opgesteld om de stad kwalitatief en 
kwantitatief te laten groeien. In de afgelopen 25 jaar is Dordrecht - in 
tegenstelling tot Nederland - in inwoneraantal niet gegroeid, alhoewel 
dit voor de sociaal-economische positie en betaalbaarheid van de 
stedelijke voorzieningen belangrijk is. We hebben een inhaalslag te 
maken.
Uw raad heeft in 2021 besloten over alle investeringsreserves voor de 
Agenda Dordrecht 2030. Jaarlijks informeert het college de raad 
middels een raadsinformatiebrief over de voortgang. Eens in de 4 jaar, 
de eerste keer in 2025, vindt een diepgaander evaluatie plaats inzake 
de realisatie van de beoogde maatschappelijke effecten. 

Vraag 3. Overweegt het college specifieke maatregelen in reactie op de 
aanbevelingen van het rapport met betrekking tot de bevolkingsgroei?

Antwoord Wij houden vast aan de groeistrategie uit Agenda Dordrecht 2030. 
Zoals met uw raad is afgesproken staat in 2025 een evaluatie op de 
agenda waarmee bijsturing mogelijk is. 
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Vraag 4. Zou de groeiagenda van Dordrecht moeten worden herzien als 
Nederland inderdaad doorgroeit naar 22 tot 23 miljoen inwoners in 
2050, zoals in het rapport wordt gesuggereerd?

Antwoord Dat verband zien wij niet en dat lag er ook in het verleden niet. 
Dordrecht had rond de eeuwwisseling ongeveer evenveel inwoners als 
nu. Het inwoneraantal in Nederland is in de tussentijd met ruim 
2 miljoen toegenomen.

Vraag 5. Ziet het college mogelijkheden om de groeiagenda aan te passen om 
tegemoet te komen aan eventuele veranderingen in demografische 
ontwikkelingen?

Antwoord De mogelijkheden zien wij wel, de noodzaak evenwel niet. Maar bij de 
evaluatie in 2025 zullen wij hierover met u spreken.

Vraag 6. Hoe schat het college de impact in van de aanbevolen beperking van 
migratie op arbeidsmigratie, en wat betekent dit voor onze Dordtse 
economie?

Antwoord De Staatscommissie adviseert een gematigde arbeidsmigratie. Het 
college houdt vooralsnog vast aan de groeistrategie uit Agenda 
Dordrecht 2030. In de evaluatie in 2025 zal dit aspect meegenomen 
worden.

Vraag 7. In hoeverre denkt het college dat een gematigde economische groei 
kan worden gehandhaafd met de voorgestelde migratiebeperkingen?

Antwoord Vooralsnog zijn er door de rijksoverheid geen migratiebeperkingen 
voorgesteld. 

Vraag 8. Overweegt het college om samen te werken met omliggende 
gemeenten en regio's om gezamenlijk te reageren op de 
aanbevelingen van het rapport?

Antwoord Op dit moment is het college niet voornemens om een gezamenlijke, 
separate reactie te geven op de aanbevelingen van het rapport.

Vraag 9. Zijn er al gesprekken geweest met andere lokale overheden over de 
mogelijke gevolgen van het rapport voor de regio Drechtsteden?

Antwoord Nee, het rapport is nog niet met andere lokale overheden besproken. 
Wel verwachten wij erover te spreken in VNG en G40-verband. 

Vraag 10. Hoe denkt het college de benodigde infrastructuur en voorzieningen in 
Dordrecht te plannen en ontwikkelen met het oog op eventuele 
demografische veranderingen als gevolg van wat in het rapport wordt 
beschreven?

Antwoord De groeistrategie is gericht op adequate en betaalbare stedelijke 
voorzieningen.

Vraag 11. Zijn er specifieke sectoren in Dordrecht, zoals gezondheidszorg en 
onderwijs, waar het college rekening mee houdt bij het plannen van de 
toekomstige ontwikkelingen?
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Antwoord Het college spant zich altijd in om breed omgevingsontwikkelingen mee
te wegen in haar beleidskeuzes. De gezondheidszorg en onderwijs, 
maar ook kinderopvang zijn voorbeelden van belangrijke sectoren.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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